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Burmistrz Mieroszowa
Pan Andrzej Lipiński

Szanowny Panie Burmistrzu,

Niniejszym skłądam interpelację dotyczqcq zaopatrzenia miejsc publicznych w tym gminnych placów
zabaw i świetlic w internet.

Uprzejmie proszę o roałążenie dostąrcząnią internetu w miejsca publicme łł tym o wsparcie
mieroszowskichwsiw zaopatrzenie gminnychpalców zabąw i świetlicwiejskichw internet.
W dobie WI wieku miejsca publicme w Naszej Gminie powinny spełniać odpowiednie standardy. Free
WiFi na pewno stanowi stąndard do Hórego powinniśmy dqłć,
MyŚlę, że Gmina korzystajqc z efeku skali jest w stanie poąskać korzystne oferty na dostmłę internetu.

Nadmieniam na przykładzie wsi
do internetuw swoichdomach, a
przestrzeń publicznq .

Z sóryw imieniu swoim

Maja Sadowy

Ewentualnq
BIURO Rady

do dnia dzisiejszego wielu Mieszkańców nie ma dostępu
im korzystania z Free WiFi może dodatkowo uatrakcyjnić

prosimy kierowąć w wersji elektronicznej i na


